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BOSNÄS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING 

PROTOKOLL NR 3 

 

Styrelsemöte 
2025-03-07 

TID: 1800-2000 

PLATS: Bosnäsgården 

OMFATTNING: §31-§46 

NÄRVARANDE: Per-Magnus Jaselius, Lennart Johansson, Ida Nordin, Hampus Friberg, Moa 

Andersson, Cecilia Lövström. 

ÄRENDEN § 31 Mötets öppnande 

Ordförande hälsade alla välkomna och förklarade mötet öppnat. 

§ 32 Val av justerare 
Till att justera kvällens protokoll valdes Cecilia Lövström 

§ 33 Godkännande av dagordningen 
Dagordningen godkändes 

§ 34 Föregående mötesprotokoll 
Har skickat ut till samtliga. Påskrivet och lagt till handlingarna 

§ 35  Konstitution 
Styrelsen beslöt att konstituera sig på följande sätt: 
Ordförande: Per-Magnus Jaselius 
Kassör: Hampus Friberg 
Vice ordförande: Lennart Johansson 
Sekreterare: Ida Nordin  
Suppleant Moa Andersson 
Suppleant Peter Widjitsson 
Suppleant Mikael Porat 
Vägansvarig: Lennart Johansson 
Vattenansvarig: Patrik Wallström 
Badplatsansvariga: 
 Lindegården:  Per-Magnus Jaselius 
 Lillgården: Lennart Johansson 
 Klampegården: Peter Widjitsson 
Brandskyddsansvar/ 
uthyrning av ladan: Per-Magnus Jaselius 
Firmatecknare:  Ordförande Per-Magnus Jaselius 
  och kassör Hampus Friberg 
   Dessa kan teckna föreningen och 
  göra uttag på max 50 000 kr var 
  för sig.  
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§ 36 Kvarstående frågor 
Låset till arkivet ska bytas.  
Trädet bakom ladan är bortsågat. 
 
§ 37 Skrivelser/rapporter/nya medlemmar 
Inga nya medlemmar 

§ 38 Vägfrågor 
Vet ej när sista asfaltering blir. 
Guppen ska återställas, om vi ska ha fler farthinder/skyltar/digital skylt tar 
vi senare. 
Inväntar svar från Länsstyrelsen om hastighetsbegränsning. 
Vi får låna digital skylt för att få ner hastigheten. 
Vi ska beställa grus till grusvägarna för att fylla i hål. 
Beställa rensning av träd som fallit omkull.  
Vi ska sammanställa vilka åtgärder vi vill att Skanska ska återställa, alla 
medlemmar får komma in med synpunkter senast sista mars.  
Vid tidigare årsmöte 2024 var det diskussion om den tillfälliga vägen ska 
vara kvar eller inte vid Norra Klampevägen, och detta skulle tas upp på ett 
senare möte. Eftersom kommunen inte fått in några synpunkter där 
medlemmar vill ha kvar vägen blev det beslutat att vägen ska tas bort på 
grund av att den kommer inte gå rakt fram mot Funningevägen då det 
kommer att stå en fastighet där.  
 
§ 39 Vattenfrågor 
Sugkammaren rengjord i helgen. 
Vid tidigare årsmöte 2024 blev det beslutat att vi skulle ha ett extra möte 
där vi ska besluta om vi ska ha kvar samfällighetens vatten eller inte efter 
hela området har blivit påkopplat. Detta är dock inget vi behöver besluta 
om i nu. 
Styrelsen kollar hur vi kan ansöka om ersättning från BEM för att vi måste 
stänga ner ett fungerande vattenverk. 
Åtgång: ca 1,6 km3. 
 

§ 40 Ekonomi 
På kontot finns 328 117,53 kr 
Statligt vägbidrag 16 926,44 kr  
Vi har betalat in avgiften för inkoppling av kommunalt VA för Bosnäsgården  

§ 41 Bosnäsgården 
Enbart varit uthyrning till promenadklubben. 
 
§ 42 Hemsidan 
1434 besökare senaste veckan 
 
§ 43  Brandskyddsarbete 
 
§ 44 Övriga frågor 
 
§ 45 Nästa möte 
Bosnäsgården 2025-04-01 kl. 18:00 
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§ 46 Avslutning 
Ordförande tackade alla för visat intresse och avslutade mötet. 

 
 
 

 

Vid protokollet 

 

 ..........................................  

Ida Nordin 

 

 

Ordförande Justeras 

 

 ..........................................   ...........................................  

Per-Magnus Jaselius Cecilia Lövström 


